
Referat af Bestyrelsesmøde, mandag den 2. oktober 2017. kl. 18.00

1. Fællesspisning kl. 18.00 på Ny Asien.
Alle deltog, undtagen SEN, som har send afbud. 

2. Referent.
Bent Torp

3. Konstatering af fremmøde.
Som punkt 1. 

4. Referat, Bestyrelsesmødet 4. september 2017.
Er godkendt

5. Økonomisk månedsstatus, forbrug, afspadsering m.v.
MZ gennemgik månedsrapporten. Der er ikke noget nævneværdigt, i forhold til sidste  
år.

6. Is-salg, Ny Asien, opfølgning af mødet 4. september.
OEP, fortalte om vores møde, som var gået godt. FL vil skrive et brev til NA.
For at bekræfte vores aftale. 

7. Status, løbende reparationsarbejde.
MZ, vi har støbt et nyt gulv i gården ved NA, samt udført diverse følgearbejder for dette.

               Ved JS er der etableret dræn, fordi der stod meget vand i området. Der er rammet nogle 
               Pæle ned, for den nye fastligger, forenden af bro 3.   

8. Møde med Beredskabsgruppen, 6. oktober.
Der kommer en beredskabsmand fra Roskilde, som vil deltage i mødet, og bidrage med 
Deres erfaringer.

9. Møde med JS og FLID, 24. oktober, ang. strandbeskyttelsesliner.
OEP, MZ, SEN og FL deltager I mødet. MZ kontakter Jesper fra FLID, for at deltage I  
mødet 

10. Skift af forsikringsselskab, aftale med FLID.
SB og MZ afholder et møde den 6 - 10 - 2017, med en forsikringsagent.

11. Reklamer, legeplads, status.
SEN arbejder med sagen. 

12. Eventuelt
En andelshaver skylder penge til havnen. Det blev aftalt at havnens Advokat, forsat  
rykker for beløbet. Samt, at vi arbejder videre med autocamper, problemet.

13. Politiske drøftelser i Bestyrelsen
14. Gennemgang af bilag, underskrifter på andelsbeviser m.v.

               Havnefoged og havnefogedassistent deltager i punkt 1 til 12.

                                 Referent Bent Torp                 


